
Dagsorden til beboerrådsmøde d. 2. maj 2023 

Mødet afholdes kl. 17:30-20 i BBS 

 

Deltagere: 

 

1. Formalia 

a. Valg af dirigent og referent 

i. Dirigent: Rannvá 

ii. Referent: Benedikte 

b. Godkendelse af referat fra sidste møde (d. 4/4-23) 

i. Godkendt  

c. Godkendelse af dagsorden 

i. Godkendt, punkt 4 er fjernet og  

2. Meddelelser 

a. Nyt fra BBS (Kim/BBS deltager i dagens møde) 

i. Igangværende projekter (igangværende budgetår): renovering af 

elevatorer netop afsluttet og serviceaftale er indgået, tilladelse til 

nedgravning af affaldsløsning afventer svar fra kommunen, etablering 

af cykelparkering på nordside, etablering af udgang og ramper på 

nordsiden fra alle opgange, automatisk døråbner i kælderen igangsat, 

indhentning af tilbud på udskiftning af saltonøgler igangsat, brandvej 

på parkeringspladsen skal genopmales og gøres tydeligere (igangsat) 

og ”Housing foundation” lejligheder er overdraget til Solbakken igen 

og renoveres løbende i takt med udflytning.  

b. Nyt fra bestyrelsen 

i. Der er fjerne budget til isolering af udhæng til første sal, da man ikke 

var sikker på det ville hjælpe på varmeisoleringen af 1 

salslejlighederne. 

ii. Fjernaflæste elmålere er prioriteret i stedet. 

iii. Det undersøges under hvilken forsikring kollegiets ladcykler skal indgå 

i (Kollegianerforeningen undersøger dette, da det i princippet er dem 

der ”ejer” cyklerne”). 

iv. Antennelicens skal der budgetteres for, da dette er lovpligtigt 

(igangsat) 

v. Hjemfaldspligten bliver behandlet af en mægler, så det der kan 

stables en plan på benene.  

vi. Budgettet blev godkendt. 

vii. Regnskabsmøde den 5. december 2023.  

3. Aktuelle sager 

a. Der blev afholdt beboermøde d. 16/4-23: Hvad var godt, hvad kunne gøres 

bedre? 

i. Godt møde, fedt med nye medlemmer, god deltages fra de (få) 

fremmødte. 

b. Der blev afholdt bestyrelsesmøde d. 17/4-23: beretning fra 

bestyrelsesmedlemmerne Ranva og Adeviye 

i. Se punkt 2. b.  

4. Indkomne sager 



a. En beboers forældre har kontaktet os igennem mailen, Ranva har talt med 

vedkommende 

i. Sendt videre til bestyrelsen og derfor hverken drøftet eller kigget på til 

dette møde. 

5. Eventuelt 

a. Uddelegering af poster til næste BRM 

i. Bestilling af mad: Kim og Freja 

ii. Dagsorden: Benedikte 

iii. Begivenhed: Benedikte 

b. Husleje og indtægter fra hh. Børnehaven og vuggestuen vs. udlejning i 

stueetagen. 

i. Kim regner på tallene og finder ud af hvad vi har af indtægter fra de 

forskellige, hvorfor punktet viderebringes til næste møde. 

c. Berigelse i Bavnehøj 

i. Frist den 1. August 2023, ideer drøftes til næste møde. 

d. Cykler og cykelparkering 

i. Vi venter på godkendelse fra kommunen angående affaldsstation, før 

kan dette projekt ikke behandles. 

e. Møde med Jakob omkring overdragelse og oplæring i styring af hjemmesiden 

i. Undertegnet sætter kontakt op mellem Jakob (tidligere formand) og 

nuværende formand Rannvá og medlem Freja. 


